
Schriftelijke vragen conform art 32 van het Reglement van 
Orde 

Datum: 6 september 2023
Onderwerp: Wegafsluiting Nieuw-Buinen

Toelichting
Eerder dit jaar hadden de inwoners van Nieuw-Buinen ernstige 
overlast van de wegafsluiting van de N374. Deze provinciale weg 
was gedurende vele weken niet te gebruiken, waardoor het verkeer 
richting Stadskanaal ernstig verhinderd was. De aangegeven 
omleidingen functioneerden niet of waren niet aanwezig, waardoor 
er dagelijks verkeerschaos ontstond. Tijdens de raadsvergadering 
van juni 2023 heeft de PvdA-fractie hierover vragen gesteld, ook 
met het oog op de werkzaamheden aan het Dwarsdiep in Nieuw-
Buinen die in het najaar worden gestart. Het college gaf aan er alles 
aan te doen om een situatie zoals in het voorjaar te voorkomen. 
Helaas is de realiteit anders, de afsluiting van het Dwarsdiep leidt 
tot een nieuwe verkeerschaos. Verkeer dat uit Nieuw-Buinen komt 
rijdt zonder aankondiging tegen de wegafsluiting aan, waarbij er 
geen omleidingsroutes staan aangegeven.
De PvdA-fractie is ontsteld over deze situatie. Hoe is het mogelijk 
dat binnen enkele maanden wederom een verkeerschaos ontstaat 
door wegwerkzaamheden? De PvdA-fractie heeft dan ook de 
volgende vragen: 
.
Vragen

1. Heeft het college kennis genomen van de ontstane 
verkeersproblematiek in Nieuw-Buinen?

2. Hoe is het mogelijk dat een dergelijke situatie wederom 
ontstaat, ondanks de extra aandacht die eraan is gegeven om 
dit te voorkomen? 

3. Ziet het college mogelijkheden om op zo kort mogelijke 
termijn de verkeersproblematiek terug te dringen? Zo ja, hoe? 
Is een tijdelijke op- en afrit naar de N374 via Het Achterom 
mogelijk voor bestemmingsverkeer uit Nieuw-Buinen?

4. In het voorjaar voerde de provincie wegwerkzaamheden uit 
aan de N374. De huidige gemeentelijke werkzaamheden 
liggen enkele tientallen meters verder. Is er met de provincie 
overleg geweest om te kijken of de werkzaamheden 
gecombineerd konden worden om overlast te voorkomen?
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